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Προς τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας  

Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας  

Προς τον Υπουργό Εσωτερικών  

Θέμα: Στέγαση του ΕΕΕΕΚ Χαλκίδας  

Κύριοι Υπουργοί,  

Το Εργαστήριο Ειδικής Επαγγελματικής Εκπαίδευσης και Κατάρτισης (ΕΕΕΕΚ) Χαλκίδας 

εξυπηρετεί μαθητές με αναπηρία, διαδραματίζοντας καθοριστικό ρόλο στην ένταξή τους στο 

κοινωνικό και επαγγελματικό περιβάλλον.  

Από τον Σεπτέμβριο του 2024, το σχολείο στεγάζεται σε λυόμενες εγκαταστάσεις στο πρώην 

Τάγμα Πεζοναυτών, στο στρατόπεδο «Πηλίκα», βάσει σύμβασης τριετούς διάρκειας που 

υπεγράφη με το Υπουργείο Άμυνας τον Ιούνιο του 2022.  

Λόγω καθυστερήσεων των απαραίτητων εργασιών, το ΕΕΕΕΚ Χαλκίδας δεν μπόρεσε να 

μεταστεγαστεί εγκαίρως στο στρατόπεδο «Πηλίκα». Έτσι, το σχολείο άρχισε να λειτουργεί εκεί 

μόλις από τον Σεπτέμβριο του 2024, ενώ η παραχώρηση λήγει τον Ιούνιο του 2025.  

Τα παιδιά του ΕΕΕΕΚ Χαλκίδας δικαιούνται ένα σταθερό, ασφαλές και αξιοπρεπές περιβάλλον 

εκπαίδευσης, που θα ανταποκρίνεται ουσιαστικά στις ανάγκες τους.  

Η μόνη ουσιαστική και βιώσιμη λύση είναι η ανέγερση μόνιμου, σύγχρονου και πλήρως 

εξοπλισμένου σχολικού συγκροτήματος στον ήδη προβλεπόμενο χώρο του Πάρκου Ελευθερίας. 

Ωστόσο, οι διαδικασίες αλλαγής χρήσης γης  
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και η έγκριση του Τοπικού Πολεοδομικού Σχεδίου (ΤΠΣ) Χαλκίδας βρίσκονται σε εκκρεμότητα.  

Επειδή η Πολιτεία έχει υποχρέωση να εξασφαλίζει αξιοπρεπείς και λειτουργικές συνθήκες 

εκπαίδευσης.  

Ερωτάσθε,  

1. Ποιες ενέργειες προτίθεστε να αναλάβετε για την ταχύτερη ολοκλήρωση του Τοπικού 

Πολεοδομικού Σχεδίου Χαλκίδας και των απαραίτητων αλλαγών χρήσης γης, ώστε να ξεκινήσει 

το έργο ανέγερσης του νέου σχολείου χωρίς περαιτέρω καθυστερήσεις; Σε τι στάδιο βρίσκεται η 

διαδικασία του ΤΠΣ;  

2. Τι προτίθεται να κάνει το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας μετά τη λήξη της σύμβασης 

παραχώρησης;  

Η ερωτώσα βουλευτής  

 

 

Καζάνη Αικατερίνη 




